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Ticaret Odası Heyetinden 
TBMM ve TOBB ziyaretleri

ATSO’ya Kıyaslama Ziyareti

TİCARETTE ÇEYREK ASIR
ÖDÜL TÖRENİ

25 YILINI DOLDURAN  ÜYELERİMİZ, ODAMIZDA DÜZENLENEN TÖRENLE ONURLANDIRILDI





ð Değerli Üyelerimiz,
Özellikle ekonomik anlamda zor bir yılı 
geride bırakıyoruz. Haziran ayında 
yapılan seçimlerden sonra dövizin  
hızla yükselişi 2018 yılıyla ilgili tüm 
proje ve yatırımların yavaşlamasına 
veya durmasına yol açtı. Dövize paralel 
olarak hızla yükselen fiyatlar da 
enflasyonun yıl sonuna kadar en az 
yüzde yirmibeş seviyesine çıkacağına 
işaret etmektedir.

Ülke olarak son otuz yılda dördüncü 
ekonomik krizi yaşıyoruz. Baktığınızda 
hepsinin nedenleri farklı. Devlet 
büyüklerimizin ifade ettiği gibi her 
krizden ders çıkarıyoruz, ödevlerimizi 
ona göre yapıyoruz ama maalesef 
önceden tahmin edilmesine rağmen 
ülkemizde yaşanan krizleri 
önleyemiyoruz. Önlem alamıyoruz. 
Önlem alabilenler zaten krizi fırsata 
çevirebilen az sayıdaki sermayedar 
veya girişimci oluyor.  Öncelikle neyi 
yapmıyoruz? Ya da neyi yapmalıyız? 
sorusuna cevap bulmamız gerekiyor. 
Çünkü kriz denen ekonomik hareketler 

veya müdahaleler her ülkede 
görülebilen olaylar olduğunu artık 
biliyoruz. Dünyanın en büyük 
ekonomilerine sahip ülkelerde dahi 
çeşitli sebeplerle ekonomik kriz 
yaşanabildiği ancak önceden planlanan 
önlemler sayesinde krizlerin çok yara 
açmadan atladıldığı da görülmektedir. 
Bizim de yapmamız gereken budur. Hiç 
sıkıntı yaşamayacakmışız gibi çalışıp, 
yatırım yapacağız, ama yarın krize 
girecekmiş gibi de tedbirli hareket 
edeceğiz. Yani öncelikle devlet olarak, 
kurumlar olarak üretenin, imal edenin 
yanında olacağız. Bir girişimcinin imal 
ettiği ürün yurtdışından gelen benzer 
ürünün yerine geçiyorsa o işletmeyi 
destekleyeceğiz. Üretilen ürün 
sektöründeki maliyeti düşürüyorsa o 
işletmeyi veya o sektörü 
destekleyeceğiz. Farklı üretim 
metotlarıyla daha kaliteli imalat 
yapanın yanında olacağız. Sonuç olarak 
birinci önceliğimiz her alanda üretim 
ve üreteni desteklemek olmalıdır.

Nazilli Ticaret Odası olarak 
bölgemizdeki yatırım ve istihdamın 

artması için gayret gösteriyoruz. Tespit 
ettiğimiz sorunları sürekli olarak 
güncelliyor ve dosya halinde yetkili 
mercilere teslim ediyoruz. Amacımız 
bölgemizin refah seviyesinin 
artmasıdır. 

2019 yılı için temennim; geçmişte 
yaşadığımız siyasal ve iktisadi 
sıkıntıların bir daha yaşanmamasıdır. 
Girişimci genç nüfusumuz, birlik ve 
beraberliği şiar edinmiş insanımız ve 
güçlü devlet geleneğimiz ile Türkiye 
gelecek on yılın en hızlı büyüyen 
ülkelerinden biri olacaktır diye 
düşünüyorum. 

Nazilli Ticaret Odası her zaman ve 
her koşulda üyesinin yanında olmaya , 
üyelerin istekleri doğrultusunda 
faaliyet göstermeye, projelerini 
üyelerinin ihtiyaçlarını göz önüne 
alarak yapmaya devam edecektir. 

Yeni yılın tüm üyelerimiz adına 
sağlıklı, huzurlu ve bol kazançlı 
olmasını diliyor, sevgi ve saygılarımı 
sunuyorum. 

NURİ ARSLAN I NAZİLLİ TİCARET ODASI YÖNETİM KURULU BAŞKANI
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ILGIN TİCARET ODASI’NA ZİYARET
23.08.2018 tarihin-
de Odamız Yöne-
tim Kurulu Başka-
nı Nuri ARSLAN, 

Ilgın Ticaret Odasına ziyaret 
gerçekleştirdi. Yapılan görüş-
melerde ise Türkiye'nin 
içerisinde bulunduğu mevcut 
duruma ilişkin değerlendir-

meler yapıldı. Güncel 
ekonomik konular hakkında 
müzakereler gerçekleştiril-
di. Ilgın Ticaret Odası 
Meclis Başkanı Mustafa 
PALA Odamız Başkanı 
ARSLAN’ın ziyaretinden 
duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi.

Ilgın Ticaret Odası Başkanı Mustafa Pala, 
Nazilli Ticaret Odası Başkanı Nuri Arslan

   Meclis Başkanı Gürdal 
YÜZÜGÜLER idaresinde 
yapılan toplantıda “Taşın-
maz Ticareti Hakkında 

Yönetmelik” hükümleri ile 
“2.el motorlu kara taşıtları 
ticareti yönetmeliği” 
hakkında bilgilendirme 
sunumu yapıldı. Yapılan 
sunum sonrasında 
Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Nuri ARSLAN ile 
Aydın T.O Yöne-
tim Kurulu 
Başkanı Hakan 
ÜLKEN birer 
konuşma yaptılar.
Hakan ÜLKEN 
yaptığı konuşma-
da; “Aydın’ın 
ihtiyaç duyduğu 
yatırımlar konu-
sunda birbirimize 
destek olmamız 
gerektiğini düşü-
nüyorum, sorun-

larımız ortak olduğuna göre çözüm 
arayışlarımız da ortak olmalı, Nazil-
li’de Sümer Üniversitesi’nin kurulması 
gerektiğini düşünüyoruz, Nuri Başka-
nın TOBB nezdinde ayrı bir yeri 

olduğunu belirtmek isterim, 
kendisi kısa bir sürede Oda 
Hizmet Binasını tamamla-

yarak başarılı çalışmala-
rını devam ettir-
mektedir. Nazilli 
Ticaret Odası bu 
anlamda birlikte 
hareket etme 
arzusunda oldu-
ğumuz kurumla-
rın başında 

gelmektedir.” dedi.  
Odamız Başkanı 
Nuri ARSLAN ise 
Meclise hitaben 
yaptığı konuşma-

da; “ 2013 yılında 
yapılan Oda seçimle-
rinde üyelerin tevec-
cühü ile göreve 
geldiklerini, ancak çok 

kısa bir sürede yaptıkları hizmetler ile 
bu güvene karşılık verdiklerini, özel-
likle yeni hizmet binası yapımının en 
önemli hedeflerinden birisi olduğunu 
belirterek Allah çabalarımızın karşılı-
ğını görmeyi nasip etti, bu bölgeye en 
az 50 yıl hizmet verebilecek özellikte 
modern bir binayı Nazilli’ye Yönetim 
Kurulu ve Meclis üyesi arkadaşlarımız 
ile birlikte kazandırdık, bu anlamda 
çok mutluyum, Aydın’ın ihtiyaçları 
konusunda her zaman masada aynı 
yere yumruk vurmaya hazırız, bu 
konuda kimsenin tereddüdü olmasın, 
Ticaret Odası üyelerinin ihtiyaç 
duyduğu alanlarda hizmet vermekten 
ve başarı grafiğimizi yükseltmekten 
vazgeçmeyeceğiz, Başta Sayın Hakan 
ÜLKEN olmak üzere Aydın Ticaret 
Odası Yönetim Kurulu ve Meclis 
üyelerini aramızda görmekten mutlu 
olduk. Nazilli İş İnsanları olarak ortak 
menfaatler söz konusu olduğunda 
bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da her zaman dik durmaya 
devam edeceğiz. Bu bölge her şeyin 
en iyisini hak ediyor.” dedi.

AYDIN TiCARET ODASI MECLiS TOPLANTIMIZA KATILDI
27.08.2018 TARIHINDE GERÇEKLEŞTIRILEN ODAMIZ AYLIK OLAĞAN MECLIS TOPLANTISINA AYDIN TICARET ODASI YÖNETICILERI KATILDI

 Nazilli Ticaret Odası Başkanı Nuri Arslan,
Aydın Ticaret Odası Başkanı Hakan ÜLKEN.

27.08
2018
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BAŞKAN ALICIK’TAN ODAMIZA ZiYARET

DiDiM TiCARET ODASI’NA 
‘HAYIRLI OLSUN’ ZiYARETi

KUŞADASI TiCARET ODASI’NA 
‘HAYIRLI OLSUN’ ZiYARETi

Didim Ticaret 
Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı 
Hilmi Erbaş, 

Başkan Yardımcıları 
Ebubekir Apaydın ve Ali 
Hikmet Atilla, Yönetim 
Kurulu Üyesi Enver De-
mirtaş, Meclis Üyeleri 
Ceren Turan, Evren Kama-
cı, Figen Cevrem Gürsoy 
ile Medeni Karataş tara-

fından karşılanan Odamız 
heyetinin ziyareti sıcak ve 
samimi bir ortamda geçti. 
Her iki oda yöneticileri 
yaptıkları açıklamalarla 
Ticaret Odaları arasındaki 
birlik ve beraberliğin 
önemine dikkat çektiler. 
Taraflar yeni dönemin her 
iki odaya da hayırlı 
olması temennisinde 
bulundu.

Kuşadası 
Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar 

Akdoğan ve Yardımcısı 
Namık Kemal Daylan’ın ev 
sahipliği yaptığı ziyarette 
Aydın ili ve ülke ekono-
misi değerlendirildi. 
Nazilli ve Kuşadası 
ilçelerinin sorunla-
rı ve çözüm öneri-
leri dile getirildi. 
Aydın oda ve 
borsalarının takım 
ruhu ve güç birliği 
ile gerçekleştirebi-
lecekleri çalışma-
lar istişare edildi. 
Odaların müşterek 
toplantılarla daha 

sık bir araya gelmesi 
gerektiği vurgulandı. Yeni 
dönemin her iki tarafa da 
hayırlı olması dileklerinde 
bulunuldu. 

Nazilli Belediye Başkanı Haluk Alıcık, 27 Ağustos 2018 tarihinde Nazilli Ticaret Odası Başkanı Nuri Arslan’ı 
makamında ziyaret etti. Yapılan görüşmede Başkan Alıcık’a üyelerimizin sıkıntıları ve sorumluluk 
sahamızdaki sorunlarımı ve çözüm önerileri aktarıldı.

Odamız yönetim kurulu başkanı Nuri ARSLAN, Meclis 
Başkanı Gürdal Yüzügüler, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Hasan Hüseyin Eren ve Yönetim Kurulu 
Üyesi Ayhan Yeloğlu, Didim Ticaret Odası’na ‘Hayırlı 
Olsun’ ziyaretinde bulundu.

Odamız yönetim kurulu başkanı Nuri Arslan, Meclis 
Başkanı Gürdal Yüzügüler, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Hasan Hüseyin Eren ve Yönetim Kurulu 
Üyesi Ayhan Yeloğlu Kuşadası Ticaret Odası’na 
‘Hayırlı Olsun’ ziyaretinde bulundu.
29.08
2018

27.08
2018

29.08
2018
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Odamız yönetim kurulu başkanı Nuri ARSLAN, Meclis Başkanı Gürdal Yüzügüler, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Hasan Hüseyin Eren ve Yönetim Kurulu Üyesi Ayhan Yeloğlu, Söke Ticaret Odası’na ‘Hayırlı Olsun’ ziyaretinde bulundu.

Odamız 
heyetini Söke 
Ticaret Odası 
Yönetim 

Kurulu Başkanı Haluk 
Kutlay, Söke Ticaret 
Odası Meclis Başkanı 
Veysel Kara ve yönetim 
kurulu üyeleri karşıladı. 
Aydın ili ve ülke ekono-
misinin değerlendirildi-
ği ziyarette Nazilli ve 

Söke ilçelerinin sorun-
ları ve çözüm önerileri 
hakkında fikir alışveri-
şinde bulunuldu. Ay-
dın'da odalar arasında-
ki güç birliğini tüm 
Aydın'ın menfaatlerini 
gözeterek hep birlikte 
güç birliği ile gerçekleş-
tirebilecekleri çalışma-
lar hakkında istişareler-
de bulunuldu.

SöKE TiCARET ODASI’NA  HAYIRLI OLSUN ZiYARETi

Yönetim Kurulu Başkanı 
Nuri Arslan ile Meclis 
Başkanı Gürdal Yüzügü-
ler’i, Afyonkarahisar 

Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü 

Serteser karşıladı. Ziyarette ATSO 
Meclis Başkan Yardımcısı M. Asım 
Bozca ile ATSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Ahmet Şükrü 
Köse de hazır bulundu.
Ziyarette Odamız personelleri ATSO 

personeli ile toplantı yaptı. Her iki 
Odanın Kalite ve TOBB Akreditasyon 
sistemi dahilinde yapmış olduğu iyi 
uygulamalar karşılaştırıldı ve sonuç-
lar değerlendirildi.

Odamız yönetici ve personellerinden oluşan heyet, TOBB akreditasyon 
sistemi çerçevesinde birimler arası kıyaslama çalışmalarında bulunmak üzere 
Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’na kıyaslama ziyareti düzenledi.

29.08
2018

06.09
2018AFYON 

TiCARET 
ve SANAYi 
ODASI’NA  

KIYASLAMA 
ZiYARETi
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Tacir ve sanayiciler tarafından 
üretilen ekmeğin azami fiyat tarife-

sini ilgili yönetmelik hükümlerine göre 
belirlemek üzere Aydın Ticaret İl Müdürlü-
ğü, Aydın Gıda Tarım ve Hayvancılık İl 
Müdürlüğü, Aydın Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği, Nazilli Belediyesi ve Nazilli 
Ticaret Odası temsilcileri Odamızda 
toplanmıştır.

11.09.2018 
tarihinde 
Türkiye Odalar 
Borsalar İl 

Kadın Girişimciler Kurulu 
toplantısı Odamız ev 
sahipliğinde gerçekleşti-
rildi. Vip salonunda 
yapılan toplantıda 
Odamız projesi olan 
‘Nazilli Uzun Yaşam Köyü’ 
gündeme alındı. 
Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri ARSLAN, 
Uzun Yaşam Köyü projesi 
hakkında bilgilendirme 
yaptı. Kadın Girişimciler 

İcra Kurulu Başkanı Esen 
TÜRKER projenin Nazilli 
ve çevresinin ticari 
hayatını hareketlendire-
ceği gibi Aydın’ın farkın-
dalığının artması ve 
ekonomisine katkı 
sağlayacağına inandığını 

ifade etti. Aydın ekono-
misi için tüm kurum ve 
kuruluşlar arasında güç 
birliğinin her geçen gün 
artarak sürdürülebilir 
hale getirilmesi ülke 
ekonomisi için de önemli 
olduğunu dile getirdi.

ESKiŞEHiR TiCARET ODASI’NA  KIYASLAMA ZiYARETi

Eskişehir Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başka-
nı Metin Güler, Meclis 
Başkanı Halil İbrahim 

Ara ve Yönetim Kurulu Başkan 

Yrd. Süleyman Kutlu’nun ev 
sahipliği yaptığı ziyarette Eskişe-
hir Ticaret Odası’nın birimleri, 
projeleri ve faaliyetleri hakkında 
bilgi alındı.

10.09
2018

07.09
2018

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan, Meclis Başkanı 
Gürdal Yüzügüler ve personellerden oluşan heyet, birimler 
arası kıyaslama ve değerlendirme çalışmalarında bulunmak 
üzere Eskişehir Ticaret Odasını ziyaret etti.

Ekmek Azami Fiyat Tutarıyla 
İlgili Heyet Toplantısı Yapıldı

ODAMIZDA TOBB AYDIN iL KADIN 
GiRiŞiMCiLER KURULU TOPLANTISI YAPILDI

07.09
2018

NAZİLLİ TİCARET ODASI  I   Aralık ‘18 7



İstişare Toplantısında üyeler 
tarafından Odalara iletilen 
sorunlar masaya yatırıldı. 
Bölge sorunları ile yapılması 

istenen yatırımlar konusunda fikir 
birliğine varıldı. Bundan sonra da 
devam edecek ortak güç birliği top-
lantılarında tespit edilen yerel sorun-
larımızın yaklaşan yerel seçimler 
nedeniyle Büyükşehir ve İlçe Belediye 
Başkanlığı adaylarına  sunulmasına, 
adayların bu konular hakkında görüş, 
öneri ve taahhütlerinin alınmasına 
karar verildi. 
Parti ve siyasi görüş ayrımı yapılma-
dan adaylıklarını açıklayan herkesten 

istenecek olan “Yatırım İhtiyaçları ve 
Sorunlar Listesi” ilçelerimizin ihtiyaç 
duyduğu yatırım konuları ile yapılması 
gereken işlemlerden oluşması öngö-
rüldü. Yaklaşan yerel seçimler nede-

niyle adaylıklarını ilan edecek beledi-
ye başkanı adaylarından yapmayı 
planladıkları projeler ile kendilerine 
sunulacak yatırım konuları hakkında 
fikir ve düşünceleri istenecek.

ESNAF ODASI BAŞKANLARIYLA 
GüÇ BiRLiĞi TOPLANTISI

28.09.2018 tarihinde Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri Arslan, Meclis 

Başkanı Gürdal Yüzügüler, Yönetim Kurulu 
üyeleri ve genel sekreteri Aydın Ticaret 
Odası’nın eylül ayı olağan meclis toplantı-
sına katıldı. AYTO Konferans salonunda 
gerçekleştirilen toplantıda Aydın ili bölge-
sel sorunlar ve çözümleri hakkında istişa-
reler gerçekleştirldi.

28.09.2018 tarihinde Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri Arslan, Nazilli 

Vergi Dairesi’ne müdür olarak atanan Adem 
Torun’u ziyaret etti. Hayırlı olsun dileklerini 
sunan Odamız Başkanı Arslan, Vergi Dairesi 
Müdürü Torun’a yeni görevinde başarılar 
diledi. Yönetim Kurulu Başkanı Arslan’ın 
ziyaretinden duyduğu memnuniyeti dile 
Adem Torun, teşekkürlerini sundu.

Denetimli Serbestlik Müdürü Ahmet 
Ahlatoğlu Odamıza ziyaret gerçek-

leştirdi.  Ahlatoğlu, Odamızın denetimli 
serbestlik tedbiri altında bulunan yüküm-
lülere yönelik kamuya yararlı işte çalıştır-
ma konusundaki destekleri için teşekkür 
etti. Odamız Yön. Krl. Bşk. Nuri Arslan ise 
yükümlülerin  topluma geri kazandırılma-
sından duyduğu memnuniyeti ifade etti.

Odamız Aydın Ticaret Odası
Meclis Toplantısına Katıldı

Vergi Dairesi Müdürü’ne 
Hayırlı Olsun Ziyareti

Denetimli Serbestlik Müdürü 
Ahlatoğlu’ndan ziyaret

17.09
2018

28.09
2018

28.09
2018

28.09
2018

KOSGEB girişimcilik eğitimlerini 
tamamlamış olmak kaydıyla, 
KOSGEB’in 2019 başında 
yeniden tasarladığı girişimcilik 
desteği kapsamında hibe 
desteği alınabilmektedir. Şahış 
işletmesi veya tüzel işletme 
olarak kurabileceğiniz firmanızın, 
girişimcilik kursunu 
tamamladıktan sonra açılması 

kaydıyla kuruluş ve
performans başlıkları altında 
desteklendiğini; eğer sanayi-
imalat - üretim kollarında bir 
girişimde bulunulacaksa ayrıca 
makine - teçhizat - demirbaş - 
yazılım desteği de alabileceğinizi 
unutmayın. Ayrıntılar için 
odamız KOSGEB temsilciliğini 
ziyaret edebilirsiniz.

İlk defa iş  kurmak isteyenlerin hibe  
desteği  alabileceğini biliyor musunuz?
İlk defa iş  kurmak isteyenlerin hibe  
desteği  alabileceğini biliyor musunuz?

BUNLARI
BİLİYOR 
MUSUNUZ?
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Bozdoğan’daki 
Mermer İşlet-
melerinin 
İhtisas O.S.B 

İhtiyacı Ve Tarım İşlet-
meleri İle İncir Üreticileri 
İçin Organize Sanayi 
Alanı İhtiyacı hakkında 
Aydın İl Ticaret Müdürü 
Şeref Yazıcı ve Aydın 
Bilim Sanayi ve Teknoloji 
İl Müdürü  Tunay Çoban 
ile görüşme gerçekleşti-
rildi.  Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri 
Arslan Bozdoğan Mer-
mer İşletmelerinin 
sorunları hakkında 
bilgilendirme yaptı. 
Odamız Başkanı Arslan 
“Bozdoğan’da bulunan 
ve ihracat potansiyeli 
olan 50 mermer firma-
sıyla ilgili iki önemli 
yatırımın zorunlu olduğu 
düşünülmektedir. Mer-
mer İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesi ile Mer-
mer Atıkları Dönüşüm ve 
İşleme Tesisi bölge için 
mutlaka hayata geçiril-
mesi gereken konulardır.  
Bu işletmeler yatırımla-
rına devam eden, ihracat 
potansiyeli olan işlet-
meler olması nedeniyle 
fiziki şartlardan engelle-
rin kaldırılması gerek-
mektedir.” dedi. 
NTO Başkanı Arslan, 
Mermer İşletme sahiple-
rince dile getirilen 
başlıca sorunların; KGF 
Kredilerinin yerinde 
kullanılmadığı, Mermer 

Atık Sahalarının bulun-
madığı ve bu bağlamda 
mermer atık tesisi 
kurulmasının zorunlu 
olduğu, Mermer mevzua-
tında sıkıntılar olduğu, 
elektrik hizmeti alınma-
sında zorluklar yaşandı-
ğı, bunun yanında 
kullanılmayan ocaklar 
için elektrik bedeli 
ödenmesine devam 
edildiği, İndirimli elekt-
rik uygulamasının 
Aydem tarafından tek 
taraflı olarak fesih 
edildiği, 1/25000 imar 
planı çalışmasında 
mermer işletmelerinin 
ve bu bölgenin mutlaka 
işaretlenmesi gerektiği, 
işletmelerin yol sorunla-
rının devam ettiğini dile 
getirdi. Bir diğer sorun 
olan Tarım İşletmeleri İle 
İncir Üreticileri İçin 
Organize Sanayi Alanı 
İhtiyacı ile ilgili bilgilen-
diren Arslan, “Bölgemiz-
deki incir, çilek, kestane 
ve narenciye işleme / 
paketleme tesisleri 
Nazilli ve çevre ilçelerde 

yoğun olarak faaliyet 
göstermekle birlikte 
dağınık olarak çalışmak-
ta ve hepsi farklı adres-
lerde bulunmaktadır. Bu 
işletmelerin kimyasal 
atığı yoktur. Çevreye 
herhangi bir zarar ve 
etkileri bulunmamakta-
dır. Sadece evsel atığı 
olan gıda işleme tesisle-
rinin duman, ısı koku, 
zararlı madde gibi bir 
problemleri bulunma-
maktadır. Gıda kodeksi 
mevzuatına göre ruhsat-
ları alınmakta ve çalış-
maktadırlar. Bu neden-
lerden dolayı yerli ürün 
işletmelerinin bir araya 
gelmesini sağlayacak 
Tarım İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesi kurulma-
sını talep ediyoruz. 
Lojistik ihtiyacı göz 
önüne alındığında 
Karayolu ve Demiryolu 
yükleme alanlarına yakın 
bir bölgede olması 
gereken Tarım İhtisas 
OSB bu bölge için önem-
li stratejik bir yatırımdır” 
dedi. 

29.09.2018 tarihinde gerçek-
leştirilen sektör toplantısın-
da incir üreticileri ve incir 

ticareti yapan üyelerimizin sorunları 
hakkında istişareler gerçekleştirildi. 
Toplantıda konuşan Odamız Başkanı 
Nuri Arslan “ Bölgemizdeki incir 
işleme/paketleme tesisleri Nazilli ve 
çevre ilçelerde yoğun olarak faaliyet 
göstermekle birlikte dağınık olarak 
çalışmakta ve hepsi farklı adresler-
de bulunmaktadır. Bu işletmelerin 
kimyasal atığı yoktur. Çevreye 
herhangi bir zarar ve etkileri bulun-
mamaktadır.Sadece evsel atığı olan 
gıda işleme tesislerinin duman, ısı 
koku, zararlı madde gibi bir prob-
lemleri bulunmamaktadır. Gıda 
kodeksi mevzuatına göre ruhsatları 
alınmakta ve çalışmaktadırlar. Bu 
nedenlerden dolayı yerli ürün 
işletmelerinin bir araya gelmesini 
sağlayacak Tarım İhtisas Organize 
Sanayi Bölgesi kurulması gerekmek-
tedir. Lojistik ihtiyacı göz önüne 
alındığında Karayolu ve Demiryolu 
yükleme alanlarına yakın bir bölge-
de olması gereken Tarım İhtisas OSB 
bu bölge için önemli stratejik bir 
yatırımdır” dedi. 

iNCiRCi üYELERLE
SEKTÖR TOPLANTISI
Tarım işletmeleri ile İncir 
üreticileri için organize sanayi 
alanı ihtiyacı hakkında görüşme 
gerçekleştirildi

AYDIN iL TiCARET MÜDÜRÜ VE AYDIN BiLiM SANAYi 
VE TEKNOLOJi iL MÜDÜRÜ iLE SEKTÖREL SORUNLAR  
HAKKINDA iSTiŞARELER GERÇEKLEŞTiRiLDi

AYDIN VALİSİ KÖŞGER’İN NAZİLLİ’DEKİ BİLGİLENDİRME  
TOPLANTISINA ODAMIZ BAŞKANI NURİ ARSLAN KATILDI

Aydın Valisi Sayın  KÖŞGER, 
04.10.2018 tarihinde ilgili il müdür-
leriyle beraber İlçe değerlendirme 

toplantısı gerçekleştirdi. Nazilli Belediyesi 
Mehmet Yüzügüler Tiyatro Salonu’nda 
gerçekleştirilen toplantıya Nazilli Kayma-
kamı İbrahim Küçük, Belediye Başkanı 
Haluk Alıcık, Cumhuriyet Başsavcısı 
Mehmet Akif Dönertaş, Odamız Başkanı 
Nuri Arslan, daire müdürleri, siyasi parti 

temsilcileri ve muhtarlar katıldı. Gerçek-
leştirilen toplantı ile ilçe sorunları ve 
çözüm önerileri konunun tüm muhatapla-
rına aktarılma fırsatı sağlandı. Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan, OSB 
genişleme alanı ile ilgili yapılan çalışmanın 
yanlış olduğunu dile getirdi. Valilik makamı 
ise konuyla ilgili çalışma başlatılacağını 
beyan etti. Ayrıca Bozdoğan bölgesinde 
bulunan mermer işletmeleri olan üyeleri-

mizin hem işletme yerleri hem de mermer 
atıkları nedeniyle büyük cezalara maruz 
kaldığını dile getirdi.Dağınık ve ruhsatsız 
kurulan işletmeler nedeni ile İhtisas OSB 
alanının kurulması gerektiğini belirtmesi 
üzerine görüşünde haklı bulundu.İhracaat 
yapan üyelerimizin bu konuyu kendilerine 
iletmemizi istediklerini beyan etti.

04.10
2018
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Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Nuri 
Arslan, Meclis Başkanı Gürdal Yüzügü-
ler ve Meclis Başkan Yardımcısı M.Naci 
Maden , Sultanhisar  Kaymakamlığı 
görevine yeni atanan Rasim Belge’ye 
hoş geldin ziyaretinde bulundu.

Odamız temsilcileri Karacasu Belediye 
Başkanı Mustafa Büyükyapıcı’ya ziyaret 
gerçekleştirdi.

Odamızın sorumluluk sahasın-
da bulunan Sultanhisar’a 
Kaymakam olarak atanan 

Rasim Belge’yi makamında ziyaret 
eden Başkan Nuri Arslan, ‘Hoş geldi-
niz’ diyerek, yeni görevinde başarılar 
diledi. Sohbet havasında geçen 
ziyarette Odamız yöneticileri, kayma-
kam ile ilçenin genel durumu hakkın-

da da çeşitli bilgileri paylaştı. Odamız 
temsilcilerinin ziyaretinden duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Kaymakam 
Rasim Belge ise, “Sultanhisar İlçemiz-
de güzel şeyler olduğu bilgilerini 
aldım” diye konuştu. 

Gerçekleşen nezaket 
ziyaretinde sorumluluk 
sahamızda bulunan Sul-

tanhisar’ın sorunları hakkında 
karşılıklı görüş alışverişinde 
bulunuldu. Ziyaretten dolayı 
duyduğunu memnuniyeti dile 
getiren Başkan Sayın Yıldırım-
kaya, Odamız temsilcilerine 
ziyaretleri için teşekkür etti.

Odamız Başkanı ARSLAN, Nazilli 
Ticaret Odası olarak Bozdoğan 
da dahil olmak üzere sorumluluk 

sahamızda bulunan üyelerimizin 
sorunlarının çözümü için yapılan lobi 
faaliyetleri ve bölgemizin bilinirliği 
artırmak için yapılan, yapılması 
planlanan çalışmalar hakkında 
bilgilendirme yaptı. Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı ve Meclis Başkan 
Yardımcısını makamında ağırlayan 
Sayın APAYDIN, ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi.

Odamızın sorumluluk sahasın-
da bulunan Bozdoğan’a Kay-
makam olarak atanan Adem 

Can’ı makamında ziyaret eden Başkan 
Nuri Arslan, yeni görevinde başarılar 
dilediği Sayın Can’a uzun yaşam sepeti 
hediye etti. Sohbet tadında geçen 
ziyarette ilçenin genel durumu hakkın-

da istişarelerde bulunuldu. Odamız 
temsilcilerinin ziyaretinden duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Bozdoğan 
Kaymakamı Adem Can, sivil toplum 
örgütlerinin önemini vurgulayarak her 
zaman işbirliği içinde olmak istediğini 
dile getirdi.

YENi ATANAN BOZDOĞAN 
KAYMAKAMI’NA ZiYARET

Bozdoğan Belediye Başkanı 
Tümer Apaydın’a Ziyaret

10.10
2018 08.10

2018

SULTANHiSAR KAYMAKAMI’NA 
‘HOŞ GELDiNiZ’ ZiYARETi

SULTANHiSAR 
BELEDİYE BAŞKANINA 
ODAMIZDAN ZİYARET
Odamız Yönetim Kurulu Başkanı 
Nuri Arslan, Meclis Başkanı Gürdal 
Yüzügüler ve Meclis Başkan Yar-
dımcısı M. Naci Madem Sultanhi-
sar Belediye Başkanı Osman Yıldı-
rımkaya’yı ziyaret etti.

08.10
2018

08.10
2018

Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri ARSLAN ve 
Meclis Başkanı Gürdal 

YÜZÜGÜLER, Karacasu Belediye 
Başkanı Mustafa Büyükyapıcı’yı 
ziyaret etti.  Gerçekleştirilen 
nezaket ziyaretinde sorumluluk 
sahamızda bulunan Karacasu’nun 
sorunları hakkında istişarelerde 
bulunuldu. Ayrıca geçtiğimiz 
günlerde geçirdiği kalp krizi sonucu 
hastanede tedavi altına alınan 
Başkan Büyükyapıcı’ya geçmiş 
olsun dileklerini ilettiler.

Karacasu Belediye Başkanı Büyükyapıcı’ya  Ziyaret
11.10
2018
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Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan,  Meclis 
Başkan Gürdal Yüzügüler ve Yönetim Kurulu Üyesi Akın 
Döken, Buharkent Kaymakamlığı görevine yeni atanan 
Muhammet İkis’e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Odamız Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan,,  
Meclis Başkan Gürdal Yüzügüler ve Yönetim Kurulu Üyesi 
Gökhan Yıldız,  Kuyucak Kaymakamlığı görevine yeni 
atanan Yılmaz Kurt’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Gerçekleştirilen 
nezaket ziyare-
tinde sorumluluk 

sahamızda bulunan 
Buharkent’in sorunları 
hakkında karşılıklı görüş 
alışverişinde bulunuldu. 

Ziyaretten dolayı duydu-
ğunu memnuniyeti dile 
getiren Başkan EROL, 
Odamız temsilcilerine 
ziyaretleri için teşekkür 
etti. 

Buharkent’e Kayma-
kam olarak atanan  
İkis’i makamında 

ziyaret eden Odamız yöneti-
cileri yeni görevinde başarı-
lar diledi. Nazilli Ticaret 
Odası sorumluluk sahasında 

bulunan ilçenin genel 
durumu hakkında istişareler 
gerçekleştirildi. Ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Buharkent Kayma-
kamı Muhammet İkis’e uzun 
yaşam sepeti hediye edildi.

Odamız Başkanlarından Yeni Atanan Buharkent 
Kaymakamına Ziyaret

Buharkent Belediye Başkanı Mehmet Erol’a Ziyaret
Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan 
Meclis Başkanı Gürdal Yüzügüler ve Yönetim 
Kurulu Üyesi Akın Döken Buharkent Belediye 
Başkanı Mehmet Erol’u ziyaret etti.  

Odamızın sorumlu-
luk sahasında 
bulunan Karacasu’ya 

Kaymakam olarak atanan 
Ahmet Soley’i makamında 
ziyaret eden Odamız Baş-
kanları ‘Hoş geldiniz’ diye-
rek, yeni görevinde başarı-
lar diledi, uzun yaşam 
sepeti hediye etti. Sohbet 

havasında geçen ziyarette 
Odamız yöneticileri, kayma-
kam ile ilçenin genel duru-
mu hakkında da çeşitli 
bilgileri paylaştı.
Odamız temsilcilerinin 
ziyaretinden duyduğu 
memnuniyeti dile getiren 
Kaymakam Ahmet Soley ise, 
teşekkürlerini sundu.

Odamızdan Karacasu Kaymakamı 
Soley’e ‘Hoş Geldin’ ziyareti

Odamız Başkanlarından Yeni Atanan 
Kuyucak Kaymakamı Kurt’a Ziyaret 

Yön. Kur. Başkanı Nuri Arslan ve Meclis Başkanı Gürdal Yüzügüler, 
Karacasu Ahmet Soley’e hoş geldin ziyaretinde bulundu.

Kuyucak’a Kayma-
kam olarak atanan 
Yılmaz Kurt’u 

makamında ziyaret eden 
Odamız yöneticileri Sayın 
Kaymakama yeni görevin-
de başarılar diledi. Nazilli 
Ticaret Odası sorumluluk 
saha- sında bu-

lunan ilçenin genel duru-
mu hakkında bilgi alışveri-
şi yapıldı. Odamız 
Başkanlarının ziyaretin-
den duyduğu memnuniye-
ti dile getiren Kuyucak 
Kaymakamı Yılmaz Kurt’a 
uzun yaşam sepeti hediye 
edildi.

11.10
2018

11.10
2018

11.10
2018

11.10
2018
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İstişare Toplantısında üyeler 
tarafından Odalara iletilen 
sorunlar masaya yatırıldı. 
Bölge sorunları ile yapılması 

istenen yatırımlar konusunda fikir 
birliğine varıldı. Toplantı sonunda 
tespit edilen ortak sorunların 
yaklaşan yerel seçimler nedeniyle 
Büyükşehir ve İlçe Belediye Başkanlığı 
adaylarına sunulmasına, adayların bu 
konular hakkında görüş, öneri ve 
taahhütlerinin alınmasına karar 
verildi.  Parti ve siyasi görüş ayrımı 
yapılmadan adaylıklarını açıklayan 
herkesten istenecek olan “Yatırım 
İhtiyaçları ve Sorunlar Listesi” 
bölgemizin ihtiyaç duyduğu yatırım 
konuları ile yapılması gereken 
işlemlerden oluşuyor. Yaklaşan yerel 
seçimler nedeniyle adaylıklarını ilan 

edecek belediye başkanı adaylarından 
özellikle altyapı, yol, imar 
uygulamaları, sanayi ve ticaret 
alanlarıyla diğer yatırım konularında 
yapmayı planladıkları projeler ile fikir 
ve düşüncelerini istenecek.
Konuyla ilgili açıklama yapan Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan; 
Ülkemiz her anlamda gelişmek ve 
büyümek için çaba sarfetmektedir. 
Çok zengin ve sınırsız üretim 
kaynakları olan bir ülke değiliz. 
Modern üretim teknikleri, teknolojik 
altyapı olarak yerli ve milli olma 
mücadelemiz devam etmekle birlikte 
istediğimiz noktada olduğumuzu 
söylemek için henüz erken. Bu 
nedenle geleceğimiz ile ilgili 
konularda karar verirken her konuda 
bize faydalı olacağını taahhüt edecek, 

sözünün arkasında duracak kişilerle 
çalışmak zorundayız. Sadece 
gönlümüze hoş geleni değil, bu 
bölgenin ihtiyaç analizini yapmış, 
bilinçli, sorunlarımızı kendi sorunları 
yapacak, sadece söyleyen değil aynı 
zamanda çare bulan, Sanayici ve 
tüccarımızın elinden tutacak, 
projelerimizi destekleyecek 
yöneticilere ihtiyacımız var. Nazilli 
Ticaret Odası olarak bütün partilere 
eşit yakınlıktayız. Ancak önümüzdeki 
süreçte Belediye Başkanlığı adaylığını 
açıklayacak arkadaşlarımız, tespit 
edilen konularda biz iş insanlarını ve 
tüccarımızı ikna edici düşünce ve 
projelerle çıkmak zorundalar diye 
düşünüyorum” dedi.

NAZİLLİ TİCARET ODASI 
NAZİLLİ TİCARET BORSASI 
ve ESNAF ODALARI İSTİŞARE 
TOPLANTISI YAPILDI

ODAMIZIN EV SAHİPLİĞİNDE YAPILAN TOPLANTIYA NAZİLLİ TİCARET 
BORSASI İLE YENİPAZAR, BOZDOĞAN, KARACASU PAMUKÖREN, 

KUYUCAK VE NAZİLLİ ESNAF ODASI BAŞKANLARI KATILDI.
17.10
2018
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Ülkemizde ticaret oda ve borsalarına 
devlet yardımı sağlayan birçok 
kurum vardır. Bunlardan başlıcaları: 
Ticaret Bakanlığı, Hazine ve Maliye 

Bakanlığı, Tarım ve Orman Bakanlığı, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı, Kalkınma Ajansları, KOSGEB, 
TÜBİTAK olarak sayılabilir.

Ticaret Bakanlığı 4 temel alanda destek 
sağlamaktadır. Kolay Destek, İhracatçı Destekleri, 
Yurt Dışındaki Teknik Müşavirlik Hizmetlerine 
Sağlanan Desteklerler, hizmetler Sektörü 
Destekleri. Her bir destekle alakalı olarak Ticaret 
Bakanlığının web sitesinde başvuru süreci, 
gerekli bilgiler vb konularda detaylı açıklamalar 
yer almaktadır.  (ticaret.gov.tr/destekler )

Ticaret Bakanlığının kolay destek başlığı altında 
14 farklı alanda sağlanan destekler yer 
almaktadır. Bu başlık altında özellikle yurtdışıyla 
ticari bağlantıları kurmak veya geliştirmek isteyen 
şirketlerin yurtdışı pazarlarda müşteri bulmasını 
kolaylaştırma adına iş seyahatleri, fuar 
harcamaları, sektörel ticaret heyetleri içinde 
yaptıkları iş seyahatleri, yeşil pasaport alımları 
belli koşullar altında desteklenmektedir.

Ticaret Bakanlığının İhracat destekleri başlığı 
altında Pazar araştırması ve pazara giriş, 
Uluslararası Rekabetçiliğin Geliştirilmesi, Fuar 
Katılım Desteği, Tanıtım Desteği, Yurtdışı Birim Ve 
Marka Desteği, Markalaşma Ve Turquality 
Desteği, Tarımsal Ürünlerde İhracat İadesi 
Yardımları bulunmaktadır. 

Ticaret Bakanlığının Yurt Dışındaki Teknik 
Müşavirlik Hizmetlerine Sağlanan Destekleri 
kapsamında Yurtdışı ofis desteği,  Reklam, 
Tanıtım ve Pazarlama Desteği, Pazar Araştırması 
Desteği, Yurtdışı Fuar Katılım Desteği, Seminer ve 
Konferans Katılım Desteği;  Teknik Müşavirlik ve 
Teknik Müşavirlik Heyet Programı Desteği;  
Yurtdışı Eğitim Desteği, Yazılım Desteği:, Mesleki 
Sorumluluk Sigortası Desteği, Uluslararası Mesleki 
Yarışmalara Katılım Desteği  vardır.

Tarım ve Orman Bakanlığı da ülkemizde özellikle 
tarımla uğraşan şirket ve kurumlar için önemli 
destekler vermektedir. Bunların başlıcaları: 
Biyolojik Ve Biyoteknik Mücadele Desteği, 
Tarımsal Destekler (Alan Bazlı Destekler, Biyolojik 
Ve Biyoteknik Mücadele, Fark Ödemesi Destekleri, 
Hayvancılık Desteklemeleri Vb.); Kırsal Kalkınma 

Destekleri (Genç Çiftçileri Desteklenmesi 
Programı, Kırsal Kalkınma Yatırımlarının 
Desteklenmesi Programı (KKYDP), Kırmızı Et 
Üretimi Ve İşlenmesinde İşbirliği Süreçlerinin 
Analizi Projesi (2017-2018), Tarımsal Amaçlı 
Kooperatif Projeleri, Ardahan-Kars-Artvin 
Kalkınma Projesi, Diyarbakır Batman Siirt 
Kalkınma Projesi, Katılım Öncesi Mali Yardım Aracı 
Kırsal Kalkınma Programı (IPARD), Sivas-Erzincan 
Kalkınma Projesi, Tarımsal Amaçlı Kooperatif 
Projeleri, Kredi Yönetimi, Kooperatif Mülkiyetinde 
Projeler, Kırsal Alanda Sosyal Destek Projesi, 
Hayvancılık Projeleri vb.)

Kırsal Kalkınma Yatırımlarının Teşviki kapsamında 
Tarıma dayalı ekonomik yatırım (Bitkisel Ürün 
İşlenmesi, Paketlenmesi Ve Depolanması, 
Hayvansal Ürün İşlenmesi, Paketlenmesi Ve 
Depolanması, Su Ürünleri İşlenmesi, Paketlenmesi 
Ve Depolanması, Çelik Silo, Soğuk Hava Deposu, 
Alternatif Enerji Kullanan Seralar, Alternatif Enerji 
Üretim Tesisleri, Tarımsal Üretime Yönelik Modern 
Sabit Yatırımlar, Hayvansal Orjinli Gübre 
İşlenmesi, Paketlenmesi Ve Depolanması Vb); 
Makine Ekipman Alımlarının Desteklenmesi 
uygulamaları mevcuttur.

Kırsal Kalkınma Yatırımlarının Teşvikinin 2016-
2020 yıllarını kapsayan 3. Dönemi 81 ilde 
uygulanmaktadır. Bu Program ile Tarıma Dayalı 
Ekonomik Yatırım Konuları ( Bitkisel Ürün 
İşlenmesi, Paketlenmesi Ve Depolanması, 
Hayvansal Ürün İşlenmesi, Paketlenmesi Ve 
Depolanması,  Su Ürünleri İşlenmesi, 
Paketlenmesi Ve Depolanması, Çelik Silo, Soğuk 
Hava Deposu, Yenilenebilir Enerji Kullanan Yeni 
Seralar, Yenilenebilir Enerji Üretim Tesisleri, 
Tarımsal Üretime Yönelik Sabit Yatırımlar, 
Hayvansal Ve Bitkisel Orjinli Gübre İşlenmesi, 
Paketlenmesi Ve Depolanması ); Kırsal Ekonomik 
Alt Yapı Yatırımları ( Kırsal Turizm, Çiftlik 
Faaliyetlerinin Geliştirilmesine Yönelik Altyapı 
Sistemleri, El Sanatları Ve Katma Değerli Ürünler, 
Bilişim Sistemleri Ve Eğitimi, Balıkçı Barınaklarının 
Modernizasyonu, Balıkçı Barınakları İle Birlikte İç 
Sularda, Denizlerde Ve Havuzlarda Yetiştiricilik 
Yapan İşletmeler İçin Buzlama Makinesi, Balık 
Nakil Tankı, Kafes Ve Kafes Ağı, Balık Boylama 
Makinesi, Fish Pump, Tambur Filtre;  Çiftlik Gübresi 
Depolama Ve /Veya İşleme Ve Dağıtma Sistemleri, 
Çiftlik Gübresi Depolama Ve/ Veya İşleme Tesisi 
Olanlara Çiftlik Gübresi Dağıtma Sistemleri Vb; 
Yaylacılar Ve Gezici Arıcılar İçin Çekilir Tip Güneş 
Paneli, Yaylacılar İçin Çadır Ahır Ve Ağıl, Arıcılar 

İçin Bal Süzme, Sır Alma, Bal Dinlendirme; Bitkisel 
Üretime Yönelik Yüksek Plastik Tünel, Meyve 
Bahçelerinde Don Ve Dolu Zararını Engellemeye 
Yönelik Sistemler, Mantar Yetiştiriciliğine Yönelik 
Sera,  Tarımsal Üretimiyle Orantılı Çiftlik İçinde 
Üretilen Ürünlerin İşlenmesine Yönelik İşleme 
Tesisleri, Soğuk Hava Deposu, Soğuk Oda, 
Şoklama Ünitesi, Çelik Silo, Hayvansal Üretime 
Yönelik En Fazla 1000 Adet Kapasiteli Taşınabilir 
Kanatlı Kümesi, Süt Soğutma Tankları, Süt Sağım 
Sistemleri, Yem Karma, Yem Kırma, Büyükbaş 
Yemlik Ve Suluk, Küçükbaş Yemlik Ve Suluk Ve 
Hayvan Padok Sistemleri vb.) 

IPARD kapsamında şu konu başlıklarında 
destekler verilmektedir: Tarımsal İşletmelerinin 
Yeniden Yapılandırılması Ve Topluluk 
Standartlarına Ulaştırılmasına Yönelik Yatırımlar; 
Et Üreten Tarımsal İşletmelere Yatırım, Tarım ve 
Balıkçılık Ürünlerinin İşlenmesi Ve 
Pazarlanmasının Yeniden Yapılandırılması Ve 
Topluluk Standartlarına Ulaşmasına Yönelik 
Yatırımlar; Et ve Et Ürünlerinin İşlenmesi ve 
Pazarlanması, Meyve ve sebzelerin işlenmesi ve 
pazarlanması, Su Ürünlerinin İşlenmesi ve 
Pazarlanması, Kırsal Ekonomik Faaliyetlerin 
Çeşitlendirilmesi ve Geliştirilme; Çiftlik 
Faaliyetlerinin Çeşitlendirilmesi ve Geliştirilmesi; 
Yerel Ürünler ve Mikro İşletmelerin Geliştirilmesi; 
Kırsal Turizmin Geliştirilmesi; Kültür Balıkçılığının 
Geliştirilmesi vb) 

Kültür Turizm Bakanlığı da şu konularda destekler 
vermektedir: Teknik Yardım Desteği, Kültür 
Yatırımları Desteği, Turizm Teşvikleri Uçak Turizm 
Desteği, Kruvaziyer Turizm Desteği 

Kalkınma Ajanslarının da bölgesel ve yerel 
ekonomik kalkınmayı sağlamayı amaçlayan 
destekleri olmaktadır. Bölgemizin de sorumluluk 
sahası içinde olan Güney Ege kalkınma Ajansına, 
ilgili dönem içinde çağrıya çıkılan başlıklarda proje 
başvurusu yapmak mümkündür. GEKA’nın başlıca  
destek mekanizmaları Proje Teklif Çağrısı, 
Doğrudan Faaliyet Desteği ve Teknik Destek’tir. 
2018 yılında GEKA 2018 Yılı Proje Teklif Çağrısı 
Kapsamında Kooperatif Ve Birliklerin 
Güçlendirilmesi Mali Destek Programı Ve Kültür 
Turizminin Geliştirilmesi Mali Destek Programı 
Başlıklarında Proje Teklif Çağrısına çıkmıştır. 

Bunların yanında, KOSGEP, İŞKUR ve AB’nin de 
şirket, kamu kurumları ve şahıslara yönelik 
destekleri bulunmaktadır.

ODA VE BORSALARA YÖNELiK GÜNCEL 
DESTEK VE TEŞViK MEKANiZMALARI

PROF. DR. F. NEVAL GENÇ TOBB AYDIN AKADEMIK DANIŞMANI - ADÜ SÖKE IŞLETME FAKÜLTESI DEKANI
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Grafik Tasarım

15.10.2018 tarihinde Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri Arslan  Aydın 
Menderes Üniversitesi İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi’ne ziyaret 
gerçekleştirdi. Odamız Başkanını 
makamında ağırlayan Fakülte Dekanı 
Mehmet Erdemir GÜNDOĞMUŞ yapılan 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getirdi. Özel öğrenci yurdu sahipleri 
ve yetkililerin bulunduğu meslek 
komitesi toplantılarında üyelerimiz 
dile getirdiği sektörel sorunlarla ilgili 
istişareler gerçekleştirildi.

Aydın Adnan Menderes 
Üniversitesi İktisadi ve 
İdari ve Bilimler Fakültesi 
Dekanına Ziyaret

Nazilli ve bölgesini 
temsilen Ankara’ya giden 
heyet TOBB Başkanı M.
Rifat Hisarcıklıoğlu 

tarafından karşılandı. 
Hisarcıklıoğlu’na Oda’nın projeleri 
hakkında bilgi verilirken bölgenin 
sorunları ve üyelerimizin 
beklentileriyle ilgili dosya sunuldu. 
Heyet üyelerinin genel ekonomik 
şartlarla ilgili görüşlerini alan TOBB 
Başkanı Hisarcıklıoğlu, Türkiye için 
KOBİ’lerin önemine dikkat çekerek, 
özellikle üretim ve ihracat yapan 
işletmelerin artması gerektiğini, bu 
firmaların daha fazla desteklenmesi 
için çalışmalarının devam ettiğini 
söyledi.  Birlik merkezine yapılan 
ziyaretle ilgili açıklamada bulunan 
Yönetim kurulu Başkanı Nuri Arslan; 

“Nazilli Ticaret Odası olarak düzenli 
aralıklarla yapmaya gayret 
gösterdiğimiz kurum ziyaretleri 
kapsamında Sayın Hisarcıklıoğlu’na 
misafir olduk. Ziyarette hazır 
bulunan üyelerimiz TOBB Başkanı ile 
karşılıklı görüşme ve düşüncelerini 
aktarma imkanı buldular. Nazilli’nin 
sahip olduğu doğal üretim 
kaynakları ve avantajlarının 
ekonomiye kazandırılması amacıyla 
yaptığımız çalışmaları Sn.
Hisarcıklıoğlu ile paylaştık. Bölgenin 
kalkınması için Odalar Birliği olarak 
üzerlerine düşen görevi yapmaya 
gayret edeceklerini ifade etti. TOBB 
Başkanı M.Rifat Hisarcıklopğlu’na 
gösterdikleri misafirperverlik ve 
duyarlılıkları için tüm üyelerimiz 
adına teşekkür ediyorum.” dedi.

TiCARET ODASI HEYETi  TOBB BAŞKANI M.RiFAT 
HiSARCIKLIOĞLU TARAFINDAN KARŞILANDI

Odamız, 1.5 milyondan fazla üyesiyle Türkiye’nin en büyük meslek 
örgütü olan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne ziyarette bulundu.

NAZİLLİ TİCARET ODASI ANKARA KURUM ZİYARETLERİNE DEVAM EDİYOR

02.11.2018 tarihinde yapılan
görüşmede Odamız sorunlar

dosyasında da yer alan sanayi ve
imalat işletmelerinin doğalgaz

bağlantı sorunları ele alındı.

Enerya Gaz Temsilcisini
Odamızda 
Misafir Ettik 

31.10
2018

02.11
2018

15.10
2018
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Odamız tarafından 
hazırlanan Bölge 
Sorunları, Beklentiler 
ve Çözüm Önerileri 

Dosyası tüm Aydın milletvekil-
lerine ayrı ayrı takdim edildi ve 
ayrıntılı olarak sunum yapıldı. 
Sektörel konu başlıkları olarak 
hazırlanan bölge sorunları 
dosyası Nazilli Ticaret Odası 
yetki alanında bulunan  altı ilçe 
ve Nazilli’deki sanayi, imalat, 
ticaret, ulaşım, eğitim ve 
altyapıyla ilgili yapılması 
gereken çalışmaları ve projeleri 
içeriyor. 
Odamız Yönetim Kurulu Başka-
nı Nuri Arslan; “ sorumluluk 
sahamızdaki bölgeyle ilgili bu 
güne kadar üyelerimizden 
alınan görüş ve taleplerin 

yanında kurum olarak tespitini 
yaptığımız konuları dosya 
halinde milletvekillerimize 
teslim ettik. Kendileriyle 
karşılıklı görüş alışverişinde 
bulunduk. Bölgemizin geleceği 
için faydalı bir ziyaret programı 
olduğunu düşünüyorum. 
Sorunlarımızı ancak güç birliği 
yaparsak çözebiliriz. Bize 
kapılarının her zaman açık 
olduğunu, bölge sorunları 
hakkında ellerinden gelen 
gayreti göstereceklerini ifade 
ettiler. Gerek bu yaklaşımları 
ve gerekse gösterdikleri ilgi ve 
nezaket nedeniyle tüm millet-
vekillerimize ayrı ayrı Ticaret 
Odası yönetim kurulu, Oda 
meclisi ve tüm üyelerimiz adına 
teşekkür ediyorum.” dedi.

TÜRKiYE BÜYÜK MiLLET 
MECLiSi ZiYARETi

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan ile Meclis Başkanı Gürdal Yüzügüler başkanlığındaki heyet 
T.B.M.M.’ye ziyarette bulundu. Meclisteki tüm Aydın Milletvekilleri ile görüşme ve toplantı yapan heyet 
üyeleri milletvekillerinden gördükleri ilgi ve misafirperverlikten memnuniyetlerini dile getirdiler. 

m Nazilli’de müstakil bir üniversitesi kurulması 
(Sümer Üniversitesi) 
m  Nazilli Polis Meslek Yüksek Okulunun Tekrar 
Nazilli’ye Kazandırılması  
m Nazilli çevre yolu İhtiyacı  
m Nazilli Uzun Yaşam Köyü yer tahsisi 
m Çift hatlı hızlı tren yatırımı 
m Bozdoğan mermer işletmelerinin ihtisas OSB 
ihtiyacı 
m Tarım işletmeleri ve incir Üreticileri için tarım 
Organize Sanayi Alan İhtiyacı 

m Bölgemizde Bulunan Teknik Ve Endüstri Meslek 
Liselerinin Sayısının  Yetersizliği Ve Donanım 
Eksikliği 
m Aydın 1/100000 Çevre Düzeni Planı (Tarım Ve 
Sanayi Arazilerinin Yeniden      Planlanması) 
m Yatırım Ortamının İyileştirilmesi Ve Bürokrasi-
nin Azaltılması
m Atıl Durumdaki Eski Nazilli Devlet Hastanesi İle 
Eski Ssk Hastanesi Arazisinin Değerlendirilmesi
m Karacasu Deri İşletmelerinin Sorunları
m Sanayi Ve İmalat İşletmeleri İle Ticarethanele-

rin Elektrik-Doğalgaz Bağlantı Sorunları
m İncir Ve Çilek İçin Talep Edilen Destekleme Primi
m Kosgeb Sıfır Faizli Kredilerin Tekrar Ve Daha 
Yüksek Bir Bütçe İle Gündeme Getirilmesi
m Özel Öğrenci Yurtlarının Sorunları
m Nazilli Fuar Alanı İhtiyacı
m Jeotermal Enerji İle İlgili Yaşanan Sorunlar
m Nazilli Otoban Geçiş Güzergahında Yerli Ürün 
Tanıtım Ve Satış Alanı Tahsisi 
m Zeytinyağı Prina İşleme Fabrikası İçin Ücreti 
Mukabil Yer Tahsisi

AYDIN MİLLETVEKİLLERİNE TAKDİM EDİLEN BÖLGEYLE İLGİLİ KONU BAŞLIKLARI 

31.10
2018
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18.10.2018 tarihinde Sultanhi-
sar Kaymakamı Sayın Rasim 
Belge’nin Odamıza yaptığı 

iade-i ziyarette Odamız Yönetim Kuru-
lu Başkanı Nuri Arslan ve Meclis 
Başkanı Gürdal Yüzügülerhazır bulun-
du. Odamızın sorumluluk sahasında 
bulunan Sultanhisar ilçesinin sorunla-
rının çözüme kavuşması adına birlikte 
hareket etmenin önemi hususunda 

görüş birliğine varıldı ve iş birliği ile 
yürütülebilecek faaliyetlere ilişkin 
istişareler yapıldı. Ayrıca Kaymakam 
Belge, Odamızın yürüttüğü çalışmalar 
ve projeler hakkında bilgi aldı. 
Odamız Başkanları ise Kaymakam 
Bey’in yapmış olduğu  ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek 
teşekkürlerini sundular.

08.11.2018 
tarihinde 
Bozdoğan 

Kaymakamı Adem Can 
Odamıza iade-i ziyarette 
bulundu. Kaymakam Bey’i 
Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Arslan ve 
Meclis Başkan Yardımcısı 
İsak Akgün karşıladı. 
Sorumluluk sahamızda 
bulunan Bozdoğan 
ilçesindeki mermer işletmelerinin 
ihtisas organize sanayi bölgesi 
ihtiyacı hakkında bilgilendirme yapan 

Odamız Başkanı Arslan, Kaymakam 
Bey’in gerçekleştirdiği ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek 
teşekkürlerini sundu.

Geçtiğimiz 
günlerde, 
sorumlu-

luk sahamızda yer 
alan Kuyucak ilçe-
si kaymakamlığına 
yeni atanan Yılmaz 
KURT’un ziyaretine 
giden  Odamız Yö-
netim Kurulu Baş-
kanı Nuri Arslan’a  
bu kez Kaymakam 
Kurt iade-i ziya-
rette bulundu. 

Odamız Başkanı 
Arslan, Kuyucak’ta 
yaşayan insanların 
yaşam kalitesini 
artırmak için sivil 
toplum kuruluşla-
rıyla birlikte çalış-
malar yapmak is-
tediğini dile geti-
ren Kaymakam 
Kurt’a ziyaretlerin-
den dolayı duydu-
ğu memnuniyeti 
dile getirdi.

SULTANHİSAR KAYMAKAMI RASİM
BELGE’DEN ODAMIZA İADE-İ ZİYARET

BOZDOĞAN KAYMAKAMI ADEM CAN 
ODAMIZA İADE-İ ZİYARETTE BULUNDU

KUYUCAK KAYMAKAMI KURT’TAN İADE-İ ZİYARET

06.11.2018 tarihinde Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı Nuri 

Arslan ve Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Mehmet Tunçyürek, Nazilli 
İlçe Emniyet Müdür Yardımcısı Ahmet 
Koçak’ı ziyaret etti.

CHP Aydın İl Başkanı Ali Çankır 
06.11.2018 tarihinde Odamızı ziyaret 

etti. Odamız Projesi “Uzun Yaşam Köyü” 
hakkında fikirleri alınan Çankır’ın yapmış 
olduğu ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Yönetim Kurulu Başkanı Nuri 
Arslan teşekkürlerini sundu.

Nazilli İlçe Emniyet Müdür
Yardımcısı Koçak’a ziyaret

CHP Aydın İl Başkanı Ali 
Çankır Odamızı Ziyaret Etti

18.10
2018

06.11
2018

06.11
2018

02.11
2018

08.11
2018
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Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Arslan, 

Meclis Başkan Yardımcısı İsak 
Akgün 09.11.2018 tarihinde 
Nazilli Kaymakamı İbrahim 
Küçük, Bozdoğan Kaymakamı 
Adem Can, İlçe Emniyet Müdü-
rü Bünyamin Daşdemir, İlçe 
Vergi Dairesi Müdürü Adem 
Torun, İlçe Malmüdürü Abdur-
rahim Nurel, Gençlik Hizmetle-
ri ve Spor İlçe Müdürü Güven 

Eker’i misafir etti. Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı Nuri 
Arslan, 2013 yılından beri 
projelerimiz arasında yer alan 
“Nazilli Uzun Yaşam Köyü” 
hakkında bilgi verdi Bölgenin 
refahı, ekonomisi ve tanıtımı 
için amaçlanmış ve planlanmış 
proje için bölgenin üst karar 
alıcılarıyla fikir alışverişinde 
bulunuldu, istişareler gerçek-
leştirildi.

iLÇE KAYMAKAMI VE KURUM AMiRLERiYLE TOPLANTI

NAZiLLi TiCARET ODASI REEL SEKTÖR iLE FiNANS SEKTÖRÜ 
DiYALOG GÜÇLENDiRME TOPLANTISINA KATILDI

Basına kapalı gerçekleşen 
toplantıya Ege Bölgesindeki 
Oda ve Borsa temsilcileri ve 

finans sektörünün üst düzey temsilci-
lerinin yanı sıra iş dünyasından yakla-
şık 400 kişi katıldı.
Toplantıda bir konuşma yapan Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan; 
Bankacılık sisteminin maalesef “güneş-

te şemsiye verip yağmurda şemsiye 
kapatan” bir anlayışının olduğunu, 
kredilerin onay aşamasında gerçek 
ihtiyaç sahibine değil, bankada mevdu-
atı olan kişiye verildiğini, Nefes Kredisi 
sisteminde Banka’da kaynak olduğu 
halde kredi taleplerinin keyfi olarak 
bekletildiği veya Oda’dan ödeme 
yapılması gerektiği şeklinde doğru 

olmayan bilgilerle üyenin mağdur 
edildiğini ifade etti. Nuri Arslan konuş-
masında Banka kredilerine daha fazla 
ihtiyaç duyulan sıkıntılı dönemlerde 
Bankaların bencilce davranarak kredi 
vermek için değil, zorluk çıkarmak için 
çaba sarfettiklerini söyledi. Nuri 
Arslan’ın konuşması salonda bulunan-
lar tarafından coşkuyla alkışlandı.

TOBB ile Türkiye Bankalar 
Birliği’nin koordinasyonunda 

Izmir’de yapılan yapılan toplantıya 
Bankalar, Genel Müdür 

seviyesinde katılımda bulundular. 
Oturum Başkanlığını M.Rifat 

Hisarcıklıoğlu’ nun yaptığı 
toplantının açılış konuşmasını 

tüm bankalar adına (TBB) Başkanı 
ve Ziraat Bankası Genel Müdürü 

Hüseyin Aydın yaptı. 

25.11.2018 tarihinde 
AK Parti Genel 

Başkan Vekili Numan 
Kurtulmuş’un 

Aydın Sivil Toplum 
Kuruluşları ile 

yapmış olduğu 
kahvaltılı toplantıya 

Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri 

Arslan katıldı

Sivil toplum ve 
meslek kuruluşu 
temsilcileri ile 

basın mensuplarıyla kah-
valtılı toplantıda bir araya 
gelen Kurtulmuş, gelen 
talep ve soruları cevaplan-
dırdı. Toplantıda söz alan 
Odamız Başkanı Nuri Arslan 
“ öncelik sırasının havaala-
nından ziyade Aydın’dan 
başlayıp Denizli’ye kadar 
devem eden otoban çalış-
malarının bir an önce 
başlatılması ve ivedilikle 
sonuçlandırılması hem 

ülkemiz hem de bölgemiz 
açısından büyük önem arz 
etmektedir. Sonrasında ise 
tek hatlı tren yolunun çift 
hatlı hızlı tren yoluna 

dönüştürülmesi İzmir ile 
Denizli arasındaki bölgede 
yer alan sanayi alanlarının 
fazlalığı, Nüfus yapısının 
yoğunluğu ve lojistik potan-
siyeli açısından önem arz 
etmektedir.” Dedi. Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Nuri Arslan sorumluluk 
sahamızda bulunan 6 ilçe ve 
Nazilli’yi kapsayan makro 
ölçekli sorunların ve çözüm 
önerilerinin bulunduğu NTO 
Sorunlar Dosyasını AK Parti 
Genel Başkan Vekili Numan 
Kurtulmuş’a takdim etti. 

07.11
2018

08.11
2018
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10-13 Ocak 2019 tarihlerinde Eşref 
Özel Çok Amaçlı Kapalı Alanı’nda 
gerçekleştirilecek olan 2. Exponaz 

Agro Nazilli Tarım ve Hayvancılık Fuarı 

Yürütme Kurulu toplantısına İlçe Kayma-
kamı İbrahim Küçük başta olmak üzere 
Odamız Başkanı Nuri Arslan, Nazilli Bele-
diyesi Halkla İlişkiler Müdürü Fatih Demir, 
Nazilli Ziraat Odası Başkanı Necdet İzgü, 
Nazilli Tarım İlçe Müdürü Sunay Güler ve 
muhtarlar katıldı.Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Arslan, “Bizim üyelerimizin 
çoğunluğu üretim yaptığı için, üreten 
üyelerimizin ürünlerini teşhir edip pazar-
laması konusunda bu tarz organizasyonla-
rın müthiş bir fırsat olduğunu düşünüyo-
rum. Bu yüzden üyelerimize maksimum 
fayda sağlamak amacıyla fuarların önemi-
nin farkında olup, destek vermek için 
gayret ediyoruz” dedi.

Odamız Başkanı Nuri 
Arslan 22.11.2018 

tarihinde yapılan 
2. EXPONAZ AGRO 

Nazilli Tarım ve 
Hayvancılık Fuarı 

tanıtım toplantısına 
katıldı

Odamız VİP Salonunda gerçek-
leştirilen toplantıda geçtiğimiz 
günlerde Ankara’da Aydın 

Milletvekillerine verilen Sorumluluk 
sahamızda bulunan 6 ilçe ve Nazilli’nin 
makro ölçekli ortak sorunlarının 
bulunduğu ‘sorunlar dosyamız’ hakkın-
da bilgilendirme yapıldı. 
Odamız Başkanı Nuri Arslan “Göreve 
geldiğimiz 2013 yılından beri planladı-
ğımız projelerin hangi aşamada oldu-
ğunu ve hayata geçirilecek projeleri 

anlatmak için siz değerli basın men-
suplarıyla bugün burada toplandık. 
Bölgemizin kalkınması için yapılabile-
cek birçok projeyi geçtiğimiz günlerde 
vekillerimize sunduk. Yatırımcıların 
bölgeye yönelmesi ve bölgenin kalkın-
ması için elimizden geleni yapıyoruz. 
Yatırım yapmak isteyen birçok yatırım-
cı var ama arazi yok. Ekonomik kalkın-
ma için olması gereken imalat ve 
ticaret yatırımları yetersiz durumdadır. 
Bunun önde gelen sebeplerinden birisi 
mevcut sanayi ve ticaret alanlarının 
yetersizliğidir. Bölgeye sanayi arazisi-
nin yapılması bölgenin kalkınmasına 
büyük katkı sağlayacak. Bizim birinci 
önceliğimiz havaalanı değil. Havalanın-
dan önce yapılması gereken birçok 
proje var. Yapılması gereken otoban 
bölgemize büyük katkı sağlayacaktır. 
Aynı zamanda Nazilli’de lojistik merke-
zinin olması ve çift raylı sistemin 
kullanılması, ticaret yapan kişilerin 

ürünlerini daha hızlı, ucuz ve kolay 
olarak ulaştırmasını ve böylece bölge-
ye daha fazla yatırım yapılmasını 
sağlayacaktır. Nazilli bölgesinin kalkın-
ması için Sümer Üniversitesi’nin 
kurulması da sunduğumuz projeler 
arasında. Bir başka projemiz ise Nazilli 
Uzun Yaşam Köyü projesi. Bölgemiz 
ekonomisine katkı sağlaması açısından 
da oldukça güzel bir proje. Tahsil 
edilecek alanda bölgenin yerel ürünle-
rinin satılacağı bir han, insanların ekip 
biçebileceği hobi bahçeleri, yerel ürün-
lerden yapılan yemeklerin satılacağı 
bir lokanta ve termal tesisin olmasını 
planlıyoruz. Böylece dışarıdan gelecek 
yerli ve yabancı turistler ‘Uzun Yaşam 
Köyü’nü ziyaret edecek ve bölgeye 
turizm geliri de sağlanmış olacak. 
Yapacağımız projeleri basın desteği ile 
başarmak istiyoruz. Bunlar başarırsak 
Nazilli’mizin ve ülkemizin kalkınacağını 
biliyoruz” diye konuştu.

ODAMIZ YÖNETiM KURULU 
BASIN MENSUPLARI iLE BİR ARAYA GELDi
22.11.2018 tarihinde Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan, Meclis Başkanı Gürdal 
Yüzügüler ve yönetim kurulu üyelerinin katıldığı bir değerlendirme toplantısı gerçekleştirildi.

22.11
2018

22.11
2018

Hali hazırda en az beş çalışanı 
bulunan işletmeler, istihdam 
etmek istediği iki yıllık ön lisans 
yada dört yıllık lisans mezunu 
personeller için KOSGEB nitelikli 
eleman desteği alabilmektedirler. 
Hibe oranının %60 olarak 
uygulandığı bu destekte, istihdam 
edilecek kişi bayan, engelli yada 

yeni mezun birisi olursa 
destek oranı %80’e 
çıkmaktadır. İki yıl boyunca 
üst limiti 50.000 TL olan bu 
destek kapsamında aynı anda 
en fazla 2 nitelikli eleman 
istihdam edilebilmektedir. 
Ayrıntılar için odamız KOSGEB 
temsilciliğini ziyaret edebilirsiniz.

Ön lisans veya lisans mezunu personel istihdam etmek 
istediğinizde, destek alabildiğinizi biliyor musunuz?
Ön lisans veya lisans mezunu personel istihdam etmek 
istediğinizde, destek alabildiğinizi biliyor musunuz?

BUNLARI
BİLİYOR 
MUSUNUZ?
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Coğrafi İşaret çalışmaları 
kapsamında bölgeye özgü 
birçok ürün için çalışmalarını 

devam ettiren Nazilli Ticaret Odası’na, 
tescilini aldığı “Nazilli Kar Helvası” 
plaketi ve sertifikası verildi. Sanayi ve 
Teknoloji Bakan Yardımcısı Çetin Ali 
DÖNMEZ ve Türk Patent ve Marka 
Kurumu Başkanı Habip Asan tarafın-
dan  Odamız Yönetim kurulu Başkanı 

Nuri ARSLAN’a teslim edilen “coğrafi 
işaret” belgesi ile bölgede ilk defa bir 
yerel ürün tescillenmiş oldu. 
Açıklamada bulunan Nuri Arslan 
“Nazilli bölgesinde coğrafi işaret 
özelliği bulunan bir çok ürün bulunu-
yor. Nazilli Kar Helvası bu ürünlerden 
sadece bir tanesi. Ticaret Odası olarak 
bu konudaki çalışmalarımız devam 
ediyor. Bölgeye özgü onlarca ürünü 

gelecek 
nesillere 
bozulmadan 
aktarabil-
mek ve bu 
bölgenin 
ismiyle 
anılmalarını 
sağlamak 
için coğrafi 
işaret çalış-
malarına 
devam ediyo-
ruz. Bu arada yoğun çalışma tempo-
suna rağmen ödül törenine gelerek 
bizi yalnız bırakmayan Milletvekilimiz 
Sn. Bekir Kuvvet ERİM’ e teşekkür 
ediyorum. Çalışmalarımızı plaket ve 
sertifika ile ödüllendiren Türk Patent 
Enstitüsü yetkililerine de Nazilli 
Ticaret Odası adına teşekkür ediyo-
rum. Coğrafi İşaret çalışmalarımız hız 
kesmeden devam edecektir.” dedi. 

NAZİLLİ TİCARET ODASI
AĞUSTOS ‘18

12.12.2018 tarihinde 
Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri ARSLAN 

başkanlığında Meslek Komitesi 
Başkanları ile toplantı düzen-
lendi. Kurumumuz Vip Salo-
nunda gerçekleştirilen toplan-
tıda meslek komitelerinin, ilgili 

mesleki ve sektörel konulara 
yönelik proje üretmeleri 
konusunda desteklenmesi 
yönünde istişareler gerçekleş-
tirildi. Meslek Komitelerinin 
proje bazlı çalışması için komi-
te toplantılarında gündem 
oluşturulmasına karar verildi.

MESLEK KOMiTESi BAŞKANLARI iLE TOPLANTI

“NAZiLLi KAR HELVASI”NA 
COĞRAFi iŞARET ÖDÜLÜ
TÜRK PATENT ENSTITÜSÜ’NÜN ANKARA’DAKI KURUM MERKEZINDE 
YAPILAN ÖDÜL TÖRENINDE AYDIN MILLETVEKILI BEKIR KUVVET 
ERIM’DE NAZILLI TICARET ODASI ILE BIRLIKTE TÖRENE KATILDI

ODAMIZ BAŞKANI 
NURİ ARSLAN, 

AYDIN KÜSİ (KAMU - 
ÜNİVERSİTE - SANAYİ 
İŞBİRLİĞİ) PLANLAMA 

VE GELİŞTİRME  
TOPLANTISINA KATILDI

19.12.2018 tarihinde Aydın 
valiliği toplantı salonunda Aydın 
Kamu-Üniversite-Sanayi İşbirliği 

Planlama ve Geliştirme Kurulu (KÜSİ) 
toplantısı yapıldı. Toplantıya Odamızı 
temsilen Yönetim Kurulu Başkanı Nuri 
ARSLAN katıldı.  Vali Yavuz Selim 
KÖŞGER’in başkanlığındaki toplantıda 
Kamu-Üniversite-Sanayi İşbirliği ve 
Aydın İli sanayi sektöründe yaşanan 
sorunlar ve çözüm önerileri ele alındı.

28.11
2018

12.12
2018

19.12
2018
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Hisarcıklıoğlu, 
Toplantı’nın açılışında 
yaptığı konuşmada, 
son dönemde iş 

dünyasının üzerindeki yükleri 
azaltan, önünü açan kararlar 

alındığını söyledi. 
Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan 
tarafından peş peşe 
güzel haberlerin 
verildiğini ifade eden 
Hisarcıklıoğlu, 
yıllardır önemini 
vurguladıkları Ticari 
Alacak Sigortası’nın 
çıktığını hatırlattı. 
Ekonomide olağan 
dışı gelişmeler 
yaşandığına işaret 
ederek, dövizdeki ve 

faizdeki artışların, ülke ekonomisinin 
gerçek durumunu yansıtmadığını 
düşündüklerini bildirdi. Hükümetin 
aldığı önlemlerle çalkantıların geride 
kalmasını beklediklerini söyleyen 
Hisarcıklıoğlu, şöyle devam etti: 
“Döviz kurlarındaki ve faiz 
oranlarındaki dalgalanma ağustosa 
göre azaldı. Para piyasaları daha 
istikrarlı hale geldi. Elbette burada, 
bizlere, özel sektöre de görev ve 
sorumluluk düşüyor. İlk olarak üretim 
ve istihdam kapasitemizi mutlaka 
korumalıyız. Risklere değil fırsatlara, 
içeriye değil dışarıya yani ihracata 
odaklanmalıyız. Enseyi karartmadan, 
temkinli ama kararlı bir şekilde 
ilerlemeye devam etmeliyiz. Oda ve 
borsa camiası olarak bu süreçte 
elimizi taşın altına koyduk, milli bir 
dayanışma gösterdik. İnşallah tüm bu 

TİCARET BAKANI SN.RUHSAR PEKCAN’IN KATILIMIYLA 
YAPILAN ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ (TOBB) TİCARET 
ODALARI MÜŞTEREK TOPLANTISI’NA BÖLGEMİZİ TEMSİLEN 
YÖNETİM KURULU BAŞKANI NURİ ARSLAN KATILDI.

Ankara TOBB merkezinde yapılan ve iki gün süren Ticaret ve Sanayi Odaları Müşterek Konsey 
toplantısında; Sn. Ruhsar PEKCAN’ a TOBB Başkanı M.Rifat HISARCIKLIOĞLU ve konsey üyeleri 
tarafından ülkenin genel ekonomik durumuyla ilgili Oda üyelerinin görüş ve beklentileri iletildi.

25.12
2018
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emekler sonuç verecek ve ülkemiz 
yeniden tempolu büyüme sürecine 
girecek.”
  Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan ise 
konuşmasında, elektronik çek ve 
bono sistemini en kısa zamanda 
uygulamaya koyacaklarını belirterek, 
“Artık firmalarımız çek ve bonoyu 
elektronik ortamda sisteme 
sokabilecek, takip edebilecek.” 
ifadesini kullandı. Bakan Pekcan, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinin 
(TOBB) Ticaret ve Sanayi Odaları 
Konseyi ve Ticaret Odaları Konseyi 

Müşterek Toplantısı’nın açılışında 
yaptığı konuşmada, küresel 
ekonominin ticaret, teknoloji ve 
hukuki boyutunda önemli dönüşümler 
gerçekleştiğini söyledi.Bu dönemde, 
doğru politikalar geliştirmek, 
alternatif pazarlara ve yeni nesil 
teknolojilere odaklanmak zorunda 
olunduğuna işaret eden Pekcan, 
dünya üretiminin dijital bir dönüşüm 
sürecinden geçtiğini, bu dönüşümü 
kaçırmamak gerektiğini bildirdi.
 Pekcan, Ticaret Bakanlığı olarak 
dönemi anlayan yeni politikalar 

geliştirmek üzere çalışmalarını 
sürdürdüklerini vurgulayarak, hayata 
geçirdikleri projeler hakkında bilgi 
verdi.

Konuyla ilgili açıklama yapan Nuri 
ARSLAN; Ticaret ve Sanayi Odaları 
Müşterek Toplantı organizasyonu için 
başta Sn Hisarcıklıoğlu olmak üzere 
emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum. Üyelerimiz tarafından talep 
edilen görüş ve beklentileri Sn. 
Bakan’ın bilgisine sunma imkanı 
bulduk. Ümit ediyorum ki bizlerden 
gelen konular Bakanlığın bundan 
sonraki faaliyetlerinde etkili olacaktır.  
Bölgemizin sorunları Nazilli Ticaret 
Odası olarak birinci önceliğimizdir. Bu 
sorunların çözümünün hemen olmasa 
dahi zaman içinde gerçekleşeceğine 
inanıyorum. Biz taleplerimizi iletiyor 
ve çözümü için takibini yapmaya 
gayret gösteriyoruz.  Bu gün için değil 
yarın için çalışıyoruz-dedi. Nuri 
ARSLAN tarafından toplantıda dile 
getirilen konu başlıkları şunlardır; 

* Meslek Liselerinin sayı, donanım ve 
mezunlarının niteliği olarak 
yetersizliği,
* Yeni işyerleri için talep edilen 
doğalgaz ve elektrik hizmeti bağlantı/
altyapı sorunları,
* Sanayi alanlarının amacı dışındaki 
iş kolları adına ruhsatlandırılmasının 
önlenmesi, 
* Vakıf yurtlarına öğrenci adedine 
göre verilen (yemek/iaşe) devlet 
yardımının özel öğrenci yurtlarına da 
verilmesi, 
* Ekmek İmalatı yapan fırın ve 
fabrikaların vadeli ve ucuz un temin 
etmelerinin sağlanması.

Nazilli’de bulunan özel 
düğün ve eğlence 
salonu işletmecileri ile 
özel sürücü kursu 

sahiplerinin sorunları ve bunlara 
yönelik çözüm önerileri, Nazilli 
Ticaret Odası VİP Salonu’nda 
gerçekleştirilen toplantıyla 
masaya yatırıldı. Toplantıya 
Başkanlık yapan Odamız Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri Arslan ve 
Genel Koordinatörü Eray Rüştü 
Taka, sektör temsilcileri Mehmet 
Atalay, Musa Muça ve 
işletmecilerin sorunlarını dinledi.

SÜRÜCÜ KURSLARI VE DÜĞÜN SALONLARININ 
SORUNLARI ve ÇÖZÜM ÖNERİLERİ KONUŞULDU

27.12
2018
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En az iki personel çalıştıran işletmelerin, üçüncü personelini 
devlet hibe desteği kapsamında istihdam edebileceğini 
biliyor musunuz?

24.09.2018 tarihinde Odamız meclis salonunda Meclis ve Müşterek Komite 
Toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıya katılan TOBB Danışmanımız Prof.Dr. 
F. Neval Genç devlet destek ve teşvik mekanizmaları hakkında 
bilgilendirme yaptı.

Hükümetin ticaretin canlanması adına hayata geçirdiği ÖTV ve KDV indirimleri 
hakkında değerlendirmelerde bulunan Odamız Başkanı Nuri Arslan, 
piyasanın olumlu algıladığı tüm adımların yanında olduklarını kaydetti

26.11.2018 tarihinde Meclis 
Salonunda Aylık Olağan Meclis 

Toplantısı gerçekleştirildi. Meclis 
Başkanı Gürdal YÜZÜGÜLER’in başkanlı-
ğında yapılan toplantıda Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri ARSLAN tarafından 
kasım ayında odamız tarafından gerçek-
leştirilen eğitim, toplantı, seminer, 
ziyaret vb. etkinlikler hakkında meclis 
üyelerine bilgilendirme sunumu yapıldı. 
Ayrıca geçtiğimiz günlerde TCS Belge-
lendirme Kuruluşu denetmenliğinde 
BAŞARI-K Sertifikasyon / Denetim, 
Gözetim, Mühendislik ve Eğitim Hizmet-
leri aracılığıyla Odamıza kazandırmış 
olduğumuz ISO 10002 Müşteri Memnu-
niyeti Yönetim Sistemi sertifikası 
hakkında bilgilendirme yapıldı. BAŞA-
RI-K Danışmanlık yetkilisi Cenap BAŞA-
RIK tarafından meclis üyelerimize 
yapılan bilgilendirmede, ISO 10002’nin 
şikayet nedenlerini ortadan kaldıracağı-
mız alanları belirlememize de yardımcı 
olan, üye şikayetlerini daha etkin ve 
daha verimli yönetmemiz için gerekli 
yönetim araçlarını tanımlayan, daha çok 
üyelerimize sağladığımız hizmetten 
memnun kalmasına olanak sağlayan 
yönetim sistemi olduğu anlatıldı.

Odamız Aylık Olağan Meclis 
Toplantısı Gerçekleştirildi

26.11
2018

24.09
2018

11.08
2018

Odamız Başkanı Arslan, 
“Ekonominin rahatlatılması 
açısından olumlu gelişmeler 
bunlar. Bu açıklanan paket 

daha da geliştirilebilir, güncellenebilir. 
Otomotiv sektöründeki ticari araçlar-
daki yüzde 17’lik düşüş fiyatları aşağıya 
çekti. İnşaat sektörüyle ilgili alınan 

tedbirlerin de arttırılacağını düşünüyo-
rum. Biliyorsunuz ekonomimizin 
lokomotif sektörü. Bu tedbirler esnafın 
bu dönemi zararsız bir şekilde geçir-
mesi için. Devlet bir nevi yaraya pansu-
man sürüyor. İnsanların bunu böyle 
algılaması gerekiyor. Esnaflarımız 
bilinçlenmeli. Piyasada arz talep 

dengesizliği var. Bu dengesizlik ne 
kadar fazla olursa alınacak tedbirlerin 
bir katkısı olmaz. Önce bu tip konular-
da, birçok iş konusunda ehliyetsiz 
insanların bu işleri yapmaması gereki-
yor. İşi, konuyu, para yönetimini bilme-
yip piyasaya girenler yıllardır sektör 
içinde olanlara da zarar veriyor” dedi.

Nuri Arslan, ÖTV ve KDV 
İndirimlerini Değerlendirdi

İŞKUR istihdam destekleri kapsamında yer alan, 
işbaşı eğitim programında hali hazırda en az 2 
sigortalı personel çalıştıran işletmeler 
faydalanabilmektedir. Üç ay boyunca hem 
maaş hem de pirim desteği verilen personelini-
ze, eğer sanayi-imalat sektöründe faaliyet 

gösteriyor iseniz destek altı ay boyunca devam 
etmektedir. Personel sayınız 10’u aştığında bir 
hakkınız daha olmaktadır. Konuyla ilgili 
İŞKUR’dan bilgi alabilir, işveren kaydınızı yaptıra-
bilirsiniz.

En az iki personel çalıştıran işletmelerin, üçüncü personelini 
devlet hibe desteği kapsamında istihdam edebileceğini 
biliyor musunuz?

BUNLARI
BİLİYOR 
MUSUNUZ?
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Berberler Odası Ziyareti Nazmet Metal Sanayi A.ŞKahveciler Odası Ziyareti

05.09
2018

05.09
2018

05.09
2018

İş Bankası Sanayi Şubesi Özlem İç GiyimHüsnü Erturan

11.09
2018

14.09
2018

14.09
2018

Akbaş Ticaret Emirgan OptikEgem Kömür

15.09
2018

28.09
2018

03.10
2018

Lider Kuru Temizleme Yapı ve Kredi Bankası Nazilli ŞubesiHalk Bankası Nazilli Şubesi

03.10
2018

03.10
2018

03.10
2018

Vakıfbank Sanayi Şubesi Hamdi TorbaoğluBozdoğan Ege Eczanesi

05.10
2018

10.10
2018

05.09
2018

Osmanlı Sofrası Denizbank Nazilli ŞubesiHisar Seramik

10.10
2018

10.10
2018

05.09
2018
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Murat Kaplan Özel 23 Nisan KreşiMurat Gün 

12.10
2018

12.10
2018

01.10
2018

Özel Bahçeşehir Koleji Dört Renk OkullarıÖzel Doğa Koleji

10.10
2018

10.10
2018

10.10
2018

Özel Gerçek Zafer Koleji Özel Sınav KolejiÖzel Kültür Koleji

10.10
2018

10.10
2018

03.10
2018

Özel Kültür Koleji Aksüt İncirAkçakaya Yerli Ürünler

03.10
2018

15.09
2018

15.09
2018

Alıçlı Yerli Ürünler Avcı Yerli ÜrünlerAltın İncir

15.09
2018

15.09
2018

15.09
2018

Buharalılar Çelik Yerli ÜrünlerCengiz Sadiç

15.09
2018

15.09
2018

15.09
2018
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Demirciler Yerli Ürünler Güngörler Yerli ÜrünlerGirgin İncir & Kestane

15.09
2018

15.09
2018

15.09
2018

Hisar Tarım MAD EnerjiHüseyin Çamurcu Tarım Ürünleri

15.09
2018

15.09
2018

Koçlar TarımKaplan İncir

15.09
2018

15.09
2018

Karakaş İncir

Nysa İncirMehmet Gürfidan Yerli Ürünler

15.09
2018

15.09
2018

15.09
2018

Ömür Yerli Ürünler Ticareti

Süren TarımSafir İncir ve Yapı

10.10
2018

15.09
2018

Tunahan Yerli Ürünler

Yeşil TarımUmut Yerli Ürünler

15.09
2018

15.09
2018

15.09
2018

15.09
2018

15.09
2018

Birol Karadağlı

28.09
2018
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Nazdem İncirAbdullah Şimşek

29.09
2018

13.10
2018

Gi
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ri

05.09.2018 Girişimcilik Kursu

20.09.2018 Girişimcilik Kursu

19.11.2018 Girişimcilik Bilgilendirme Toplantısı 30.11.2018 Üniversite Öğrencilerine Yönelik Girişimcilik Kursu

01.11.2018 Girişimcilik Kursu

13.09.2018 Girişimcilik Kursu
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Etik Eğitimi Ticaret Bakanlığı İhracat Destekleri Eğitimi

15.09
2018

24.09
2018

Yangın Söndürme Eğitimi & Tatbikatı Basın ve İletişim Eğitimi

01.10
2018

KYS ve İç Denetçi Eğitimi Kapasite Raporu Hazırlanmasında Usül ve Esaslar Eğitimi

01.11
2018

Sıfır Atık Eğitimi

15.09
2018

29.09
2018

26.10
2018

Pe
rs

on
el

 E
ği

tim
le

ri

Üye Eğitimleri

20.09
2018

28.09
2018

05.10
2018

13.10
2018 01.11

2018

13.11
2018

TKDK Bilgilendirmesi

MEYBEM 2. El Araç Satış Sorumluluk Sınavı Kapasite Raporu Hazırlanmasında Usül ve Esaslar

Sıfır Atık Eğitimi

Uluslararası Ticaret Eğitimi

Dış Ticaret Eğitimi

Hukuk Danışmanlığı

31.10
2018
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Antalya Valisi Münir Karaloğ-
lu,,  Türkiye Odalar ve Borsa-
lar Birliği (TOBB) Başkanı 

Rifat Hisarcıklıoğlu, Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Menderes 
Türel, Antalya Ticaret Borsası Başka-
nı Ali Çandır, Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Arslan’ın da katıldığı 
fuar, 500’e yakın katılımcı ile 28 Ekim 
2018 tarihine kadar kapılarını açık 
tutacak.
Odamız Başkanı Arslan fuarın açılışı 
sebebiyle yaptığı konuşmada “YÖ-
REX,  Anadolu’nun geçmişinin buluş-
ma noktası haline geldi. Yöresel 
değerlere sahip çıkmak ve bu değerle-

ri ekonomiye kazandırmak, katma 
değer ve markalaşma açısından 
önemli olduğuna inanıyorum. Yöresel 
Ürünler Fuarı (YÖREX) için emek 
harcayan katkı sağlayan herkese 
teşekkür ediyorum.” dedi.
Açılış konuşmalarının yapıldığı törenin 
ardından, fuar alanındaki stantlar 
gezildi. YÖREX’te, ziyaretçiler Nazilli 
Ticaret Odası’nın yöresel ürünlerinin 
tanıtıldığı stantta büyük ilgi gösterdi. 
Fuar alanında, Nazilli Ticaret Odası’nın 
standını ziyaret eden Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu’na, Nazilli Ticaret 
Odası Başkanı Nuri Arslan tarafından 
uzun yaşam sepeti hediye edildi.

ANTALYA YÖREX FUARINA KATILDIK

Odamız Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Arslan, Yönetim 

Kurulu Başkan Yardımcıları 
Hasan Hüseyin Eren ve 

Mehmet Tunçyürek, Antalya 
Ticaret Borsası (ATB) 

öncülüğünde TOBB’un 
desteğiyle bu yıl 9’uncusu 

ANFAŞ Fuar Merkezi’nde 
düzenlenen Yöresel Ürünler 

Fuarı (YÖREX)’na katıldı.

26.10
2018
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Odamız tarafından organize 
edilen Fuar ziyaretine özellikle 
inşaat, makine, ısıtma-soğut-

ma sistemleri sektörlerinde faaliyet 
gösteren firma temsilcileri katıldılar.
Konuyla ilgili açıklamada bulunan 
Yönetim Kurulu Başkanı Nuri Arslan; 
“Ege Bölgesi İnşaat sektörünün en 
yoğun olduğu alanlardan bir tanesi. 
Ege Bölgesi’nde son dönemde artan 
projeler yatırımcıların ilgisini çekmiş 
durumda; 2017 yılının ilk 9 ayında 
Türkiye genelinde konut satışları 
azalırken, İzmir’de artmıştır. İstan-

bul-İzmir Otoyolunun bitişi ile birlik-
te, İzmir-Ankara Hızlı Tren Projesi de 
bölgenin önemini önümüzdeki yıllar-
da hızla arttıracak.
Avrupa ve dünyanın çeşitli yerlerin-
den yabancı yatırımcılar Ege Bölge-
si’nde konut villa, arsa projelerine ilgi 
gösteriyor. Konut projeleri devam 
ederken yani açılan veya açılacak 
olan konut alanları alışveriş ve 
tüketim talebini de beraberinde 
getirmektedir. Bu nedenle yeni konut 
alanları aynı zamanda potansiyel 
ticaret ve alış-veriş alanlarıdır. Artan 

taleple birlikte yerel yönetimler arsa 
yaratma konusundaki çalışmalarını 
hızlandırmak durumunda kalacaktır. 
Otoyol, köprü ve demiryoluna yapıla-
cak yatırımlar öncelikle yapı sektörü-
nü harekete geçirecektir.  Yatırımlar 
tamamlandığında özellikle Çanakkale, 
Balıkesir, Manisa, İzmir ve Aydın; Türk 
ekonomisinde üretim ve lojistiğin 
merkezi olacaktır. Eylül ayında Türki-
ye’deki konut satışları bir önceki aya 
göre yüzde 5.1 oranında düşerken, 
İzmir’deki konut satışları yüzde 5.6 
oranında artış göstermiştir.” dedi.

ODAMIZ İZMİR YAPI FUARINDAYDI
Izmir Fuar alanında organize edilen Ege Yapı Malzemeleri ve Teknolojileri Fuarına katılan Odamız üyeleri 
yapı sektöründeki yenilikleri ve yapı malzemelerini yakından incelediler, yetkililerden bilgi aldılar. 

03.11
2018

KOSGEB tarafından destek 
kapsamına alınan yurtiçi fuarlar 
listesinde yer alması koşuluyla, 
stant açma amaçlı katılım 
gösterebilirsiniz. Türkiye’deki 
ulusal ihtisas fuarları ile 
uluslararası ihtisas fuarlarının 
desteklendiği bu hibede; 
işletmelerimiz kendilerini ve 

ürünlerini/hizmetlerini 
tanıtmakta, pazar paylarını 
artırmakta, aynı zamanda 
yaptıkları harcamalarının bir 
bölümünü hibe olarak geri 
almaktadırlar. Ayrıntılar için 
odamız KOSGEB temsilciliği ile 
irtibata geçebilirsiniz

Yurtiçi fuarlarda stant açmak istediğinizde, 
desteklendiğinizi biliyor musunuz?
Yurtiçi fuarlarda stant açmak istediğinizde, 
desteklendiğinizi biliyor musunuz?

BUNLARI
BİLİYOR 
MUSUNUZ?
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VEKALETLE KURBAN 
ORGANİZASYONU 
TANITIM TOPLANTISI

KADIN DOĞUM UZMANLARINA
VERİLEN EĞİTİM

SANOFİ FİRMASI TARAFINDAN
DOKTORLARA VERİLEN EĞİTİM

TOBB AYDIN  İL KADIN 
GİRİŞİMCİLER TOPLANTISI

07.10
2018

08.01
2018

09.11
2018

09.11
2018
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GIDI GIDI TRENİ BELGESELİ
ÖZEL GÖSTERİMİ

24.12
2018
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NAZİLLİ KAYMAKAMLIĞININ MİLLİ TAKIM ANTRENÖRÜ ALPER BOĞUŞLU 
TARAFINDAN VERİLEN BİLGİLENDİRME TOPLANTISI

NAZİLLİ KAYMAKAMLIĞI İLÇE KOORDİNASYON TOPLANTISI

CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI 
REHBER ÖĞRETMENLER

TOPLANTISI

25.09
2018

08.11
2018

17.10
2018
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SOSYAL ETKİNLİKLER
27.10.2018 Elit Çöp Şiş & Izgara Açılışı 08.12.2018 Özel Miray Anaokulu Açılışı

İşletmeniz için ilk defa alacağınız 
ürün, sistem, personel 
belgelendirmelerinde (ISO 9000, 
OHSAS, ISO 22000, HACCP vb…) her 
belge için üst limiti 2.500 TL’ye 
kadar alabileceğiniz bu hibe 
desteğinde TSE’nin kendisinden 
yada TÜRKAK tarafından akredite 
olmuş kuruluşlardan belgelendirme 

talebinde bulunabilirsiniz. 
Daha önce aynı konu ile 
ilgili alınmış olan 
belgelerin 
yenilemelerinde bu 
destekten 
faydalanılamamaktadır. Ayrıntılar 
için odamız KOSGEB temsilciliği ile 
irtibata geçebilirsiniz.

İşletmenize alacağınız belgelendirmelerde 
(ISO 9000 vb…) devletten hibe desteği 
alabileceğinizi biliyor musunuz?

İşletmenize alacağınız belgelendirmelerde 
(ISO 9000 vb…) devletten hibe desteği 
alabileceğinizi biliyor musunuz?

BUNLARI
BİLİYOR 
MUSUNUZ?
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